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صفحه

روزنامه

مراجعه  اخیر،  روزهای  در  اینکه  به  اشاره  با  مینودشت  بیمارستان  رئیس 
بیماران با علائم امُیکرون ۴۰ درصد افزایش داشته است، گفت: بیشتر افراد 

مراجعه کننده به بیمارستان کودکان هستند.
دکتر علی نجفی رئیس بیمارستان فاطمه الزهرا )س( مینودشت، با توجه به 
شیوع بیماری کرونا امیکرون در این شهرستان، در گفتگو با ایسنا گفت: 
به  با علائم سرماخوردگی  بیماران  مراجعه  افزایش  اخیر شاهد  در روزهای 
ابتلای  داریم  ذهن  در  که  موردی  اولین  دراین باره  که  هستیم  بیمارستان 

این  به  کرونا  علائم  با  مراجعات  افزایش  است.نجفی  امیکرون  به  افراد 
بیمارستان را ۴۰ درصد عنوان کرد و افزود: بیشترین آمار مراجعه کنندگان 

و بستری شدگان به اطفال و بعد از آن جوانان مربوط می شود.
وی همچنین با بیان اینکه بیمارستان مینودشت از لحاظ امکانات و پرسنل در 
آمادگی کامل به سر می برد، اظهار کرد: در بیمارستان مینودشت هر بیمار در 
صورت نیاز در شرایط مطلوبی بستری می شود و بیماران می توانند با امنیت 

خاطر به این بیمارستان مراجعه کنند.

عباس عبدی: 

بی منطق به دنبال افزایش جمعیت 
نباشید!

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس درخصوص حذف ارز ترجیحی برای سال 
آینده، گفت: ما داریم یک انتخاب بین بد و بدتر انجام می دهیم، قطعاً در 
اساساً وارد  بود که  این  ندارد. گزینه خوب  میان گزینه خوب وجود  این 
این فضاها نمی شدیم.مهدی طغیانی عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
برای  دولت  تصمیم  خصوص  در  ایلنا،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  اسلامی 
حذف ارز ترجیحی از کالاها و توزیع مستقیم آن به شکل یارانه، گفت: ما 
داریم یک انتخاب بین بد و بدتر انجام می دهیم، قطعاً در این میان گزینه 
خوب وجود ندارد. گزینه خوب این بود که اساساً وارد این فضاها نمی شدیم.
وی ادامه داد: ارز ترجیحی و موارد این چنینی معمولًا رانت و فساد ایجاد 
می کند؛ اما حالا که وارد این مسیر شدیم باید ببینیم ادامه مسیر موجود چه 
زیان ها و منافعی دارد و تغییر مسیر چه زیان و منافعی دارد؛ چون اینطور 
نیست که یکی از این دو گزینه، یکپارچه منفعت داشته باشد و همه روی 
این مساله اتفاق نظر دارند، نکته فقط این است که در کدام گزینه منفعت 
تبعات  درخصوص  مجلس  اقتصادی  کمیسیون  است.عضو  هزینه  از  بیشتر 
ادامه روندش کنونی تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی، بیان کرد: در مورد ادامه 
ارز ۴۲۰۰ تومانی یک نگرانی جدی برای ما وجود دارد و آن اینکه درست 
است که اکنون در کالاهای مشمول ارز ۴۲۰۰ تومانی ممکن است سرعت 
افزایش قیمت شان کمتر باشد، یعنی فقط سرعت رشد کمتر است و ما چیزی 
تحت عنوان حفظ قیمت موجود نداریم؛ اما این اقلامی که اکنون مشمول 
این ارز هستند مانند تخم مرغ، مرغ، لبنیات، گوشت و...، اگرچه سرعت رشد 
قیمت کمتری نسبت به سایر کالاها دارند اما در آن سو مابه التفاوت ارز را 
باید از کجا تأمین کنیم؟ یعنی ما دچار کسری می شویم و کسری ارزی که 

برای ما به وجود می آید را باید تأمین کنیم، خب این از کجا تأمین می شود؟ 
رشد پایه پولی؛ یعنی مردم هم افزایش قیمت را در آن کالاها دارند البته با 
سرعت کمتر ولی در مقابل با افزایش پایه پولی و تورمی که ایجاد می شود 
در کنار ضریب فزاینده؛ یک تورمی را در کل کالاها به دلیل حفظ این چند 
کالا یا کنترل سرعت افزایش این ها، خواهیم داشت.وی ادامه داد: یک راه 
دیگر در پیش رو داریم و آن حذف این ارز است، در این مسیر اگرچه تورم 
وجود دارد، ولی تورم این روش یک بار است نه از دو مسیر که هم خود 
کالا گران شود با سرعت کمتر و از ناحیه پایه پولی و با سرعت بیشتری؛ 
افزایش قیمت  در این روش مردم از یکجا ضربه می بینند آن هم از خود 
کالاها است و دیگر از آن سو در بحث پایه پولی تورم تحمیل نمی شود.
نماینده اصفهان افزود: در نتیجه به نظر من ما با ادامه مسیر ارز ۴۲۰۰ تومانی 
هم چوب را می خوریم هم پیاز را و هر دوتا باهم اتفاق می افتد، هم تورمی 
که از آن نگران هستند رخ می دهد و هم افزایش قیمت این کالاها را داریم.
وی در خصوص پیشنهاد راهکار نظارت به جای حذف، اظهار داشت: برخی 
می گویند مثلًا نظارت کنیم، ما این همه خواستیم نظارت کنیم واقعاً چقدر 
توانستیم و نظارت ها موفق بوده است؟ نظارت مانند آن داستان قدیمی است 
که یک دیوانه ای بود ملت را در آب پرت می کرد و یکی آن پایین بود 
و مردم را از آب نجات می داد، خب اساس این بحث که این ارز فسادزا و 
رانتی است، باید حل شود. لذا در مجموع به نظر ما زیان حذف ارز ۴۲۰۰ 
تومانی کمتر از ادامه دادن آن است، یعنی خسارت آن برای مردم کمتر 
است، وگرنه ما راه خوبی در پیش نداریم. راه خوب این بود که ما وارد این 
مسیر نمی شدیم که شدند، بین بد و بدتر باید بد را یعنی حذف را انتخاب 
می توانست  ابتدا  از  دولت  »اگر  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  کنیم.طغیانی 
سازوکار تخصیص را کنترل می کرد و توزیع کالاهای وارد شده با این ارز 
را تحت نظارت قرار می داد، آیا نتیجه مثبت نمی شد؟«، گفت: نه ما چون 
زنجیره بسته توزیع نداریم، به محض اینکه قیمت کالاها را دونرخی می کنیم 
بازار دوم درست می شود. اصلًا شما نمی توانید کل کشور را در این روش 
باشید که می شود  داشته  توزیع  بسته  زنجیره  اینکه یک  مگر  تأمین کنید، 

مانند همان کالای کوپنی.

رئیس کانون انجمن های صنفی جایگاه داران گفت: در حال حاضر روزانه 
۴.5 تا 5 میلیون لیتر بنزین سوپر در کشور توزیع می شود اما با توجه گران 
جایگاه ها  برخی  در  آزاد  و  سوبسیدی  بنزین  به  نسبت  سوخت  این  بودن 

استقبال نمی شود.
احتمال  درباره  ایلنا،  اقتصادی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  صالحی  همایون 
یارانه  عرضه  جدید  برنامه  به  توجه  با  سوخت  جایگاه های  در  تغییرات 
به  و  نیست  پخته  و  هنوز کارشناسی شده  این طرح  داشت:  اظهار  سوخت، 
شکل آزمایشی است و تا کار کارشناسی دقیق صورت نگیرد، در سراسر 
چکش کاری  باید  و  است  راه  ابتدای  فعلًا  طرح  نمی شود.  عملیاتی   کشور 

شود. 
است،  فسادآور  که  سهمیه بندی  و  نرخی  چند  هرگونه  با  ما  افزود:  وی 
مخالفیم، زیرا یکی از معضلات کشور دونرخی بودن است، مثلًا در بسیاری 
از کارت سوخت یک  یا  و  دریافت شده  آزاد  با کارت هزینه  جایگاه ها 

خودروی دیگر استفاده می کنند که باعث فساد می شود. 
هنوز دستورالعمل تغییرات بنزینی به جایگاه ها ابلاغ نشده است

اینکه  از  امیدواری  ابراز  با  جایگاه داران  صنفی  انجمن های  کانون  رئیس 
کشور به سمتی برود که کار بصورت کارشناسی بادوام انجام و تبدیل به 
آزمایش و خطا نشود، گفت: هنوز دستورالعمل و شیوه نامه ای در خصوص 

تغییرات رویه احتمالی به ما داده نشده است.
مصرف بنزین بالا می رود؟

مصرف  افزایش  داشت:  بیان  بنزین  مصرف  افزایش  احتمال  درباره  وی 
سوخت بحثی است که به عملکرد خودروها برمی گردد، در سطح جهان هر 
1۰۰ کیلومتر حداکثر ۴.5 لیتر و در ایران بیش از صددرصد به رقم مصرف 

اضافه می شود، ضمن اینکه ترافیک از جمله عوامل افزایش مصرف سوخت 
در کشور ما است. 

35 درصد به یارانه بگیران سوخت اضافه می شود
صالحی با بیان اینکه با اجرای طرح جدید توزیع سهمیه بنزین همه مردم از 
یارانه سوخت بهره مند می شوند، خاطرنشان کرد: در حال حاضر  5۰ درصد 
استفاده  موتورسیکلت  از  هم  خانوارها  درصد   15 دارند،  خودرو  خانوارها 
نقل  و  حمل  وسیله  هرگونه  فاقد  کشور  خانوارهای  درصد   35 و  می کنند 
هستند این تعداد هیچ گونه بهره ای از یارانه بنزین نمی برند، این طرح داده 

شده که این 35 درصد هم بتوانند از یارانه برخوردار باشند.
چرا از بنزین سوپر استقبال نمی شود؟

وی درباره وضعیت توزیع بنزین سوپر در جایگاه ها گفت: در حال حاضر 
روزانه ۴.5 تا 5 میلیون لیتر بنزین سوپر در کشور توزیع می شود اما با توجه 
گران بودن این سوخت نسبت به بنزین سوبسیدی و آزاد در برخی جایگاه ها 
ممکن  زیرا  است  زیاد  بنزین  این  کسری  اینکه  ضمن  نمی شود،  استقبال 
است در مخازن جایگاه ها زیاد باقی مانده و تبخیر شود و به این ترتیب هم 
جایگاه دار ضرر بنزین تبخیرشده را باید بپردازد و هم اینکه باید جرایمی را 

در کمیته تخلفات بپردازد. 
حجم  قدر  هر  شد:  یادآور  جایگاه داران  صنفی  انجمن های  کانون  رئیس 
مخازن کمتر باشد و فضای خالی مخازن بیشتر باشد میزان تبخیر فرآورده 
نیز بیشتر می شود و وقتی محموله طی چند روز در مخزن جایگاه باقی بماند 
میزان تبخیر هم بالا می رود، بنابراین جایگاه دار برای اینکه تبخیر بالا نرود 
و  اما در کلان شهرها  نمی رود،  این سوخت  نشود سراغ  مشمول جریمه  و 

شهرهای بزرگ به میزان لازم عرضه می شود.

درباره خروج ژن  دانشگاه ها  در  معظم رهبری  مقام  نمایندگی  نهاد  رئیس 
ناکارآمدی ها،  از  ناشی  جریان  یک  که  زمانی  گفت:  کشور  از  نخبگی 
آسیب ها، سیاست های غلط و یا تشویق های نابجا نسبت به نخبگان اتفاق 

بیفتد، مهاجرت نخبگان تبدیل به معضل می شود.
رهبری  معظم  مقام  نمایندگی  نهاد  رئیس  رستمی،  مصطفی  حجت الاسلام 
و  اظهارنظر  به  واکنش  در  ایلنا  خبرنگار  با  گفت وگو  در  دانشگاه ها  در 
مهاجرت  درباره  کشور  یک  سطح  دانشگاه های  برخی  مسئولان  گلایه 
اجتماعی  پیچیده  مقوله های  از  یکی  مهاجرت  کرد:  بیان  فارغ التحصیلان 
کشورها  همه  در  که  هستیم  مواجه  طبیعی  پدیده  یک  با  ما  یعنی  است؛ 
در حال رخ دادن است، حتی در همین موضوع مهاجرت؛ شاهد مهاجرت 
برخی از فارغ التحصیلان و نخبگان اروپایی به آمریکا و نخبگان کشورهای 
پیشرفته شرقی به غرب هستیم که عملًا یک مسئله و پدیده اجتماعی در 

حال رخ دادن است.
به یک  تبدیل  زمانی  چه  مهاجرت  که  پرسش  این  طرح  با  ادامه  در  وی 
معضل می شود؟ تأکید کرد: زمانی که یک جریان ناشی از ناکارآمدی ها، 
آسیب ها، سیاست های غلط و یا تشویق های نابجا نسبت به نخبگان اتفاق 

بیفتد، مهاجرت تبدیل به یک معضل می شود.
دو  هر  در  را  نخبگان خود  مهاجرت  باید  ما  رستمی گفت:  حجت الاسلام 
برای  از یک طرف مهاجرت  یعنی  ارزیابی کنیم؛  بعُدی که عنوان کردم 
علم آموزی و بازگشت سرمایه باشد که این یک اتفاق ارزشمند است، البته 
خیلی از جهش های علمی که داشتیم، دانشمندانی بودند که رفتند و با عرِق 

به وطن برگشته اند و اتفاقات ارزشمند بسیاری را رقم زده اند.
رئیس نهاد نمایندگی مقام معظم رهبری در دانشگاه ها درباره مهاجرت با 
برای  نخبگان  مهاجرت  از  بخش  آن  اما  داشت:  اظهار  وطن  ترک  هدف 
بازنگشتن و بازنگرداندن سرمایه هم در بحث خودِ استعدادها هم در بحث 

جریان ژنی که می گوییم از کشور خارج می شود، نگران کننده است.
بدخواهان؛  که  باشیم  متوجه  باید  ما  هم  بخش  این  در  کرد:  تأکید  وی 
چه در قالب تشویق مستقیم و چه در قالب برخورد غلط با نخبگان، عدم 
جریان  کشاندن  ناامیدی  به  استعدادها،  بروز  برای  مناسب  سیاست گذاری 
بردارند که  برای مهاجرت ممکن است گام  ایجاد کردن  نخبگی و شوق 

مقام معظم رهبری هم در این بخش فرمودند که این عمل، خیانت است.
و  سیاست گذاری  مدیریت،  از  اعم  رفتار  نوع  با  که  کسی  هر  افزود:   او 
نخبه  در  را  ماندگاری  در  بی انگیزگی  و  زمینه خروج  نخبگان،  با  مواجهه 
و  ملی  ارزشمند  سرمایه های  به  خیانت  عنوان  به  مسیر  این  در  کند  ایجاد 
انسانی کشور عمل کرده است که در این حوزه ها همه مسئول هستند. البته 
ما می دانیم که دانشگاه ها، مدیران کلان آموزش عالی و نظام در حوزه های 
مختلف اقتصادی، اشتغال و حوزه های سیاست گذاری جریان علمی کشور 

نسبت به این موضوعِ مهم دغدغه دارند.
در  رهبری  نهاد  دفاتر  که  سؤال  این  به  پاسخ  در  رستمی  حجت الاسلام 
گفت:  داشت؟  خواهند  مسئله  این  به  کمک  برای  اقدامی  چه  دانشگاه ها 
کار  نیز  زمینه  این  در  دانشگاه ها  در  رهبری  نهاد  دفاتر  در  هم  عزیزانی 
نتایج  آینده روشن شروع کرده اند که شاهد  عنوان  با  را  مفصلی  جدید و 

آن ها خواهیم بود.

سال  ژاپن،  وزیر  نخست  اینکه 
سال  ژاپن،  برای  را  میلادی  جدید 
دیپلماسی نامیده، نشان دهنده هوش 
فوق العاده سیاسی وی در سطح ملی 

و جهانی است.
شده  مختلفی  تعاریف  دیپلماسی  از 
هدایت  مهارت  و  »فن  جمله:  از 
و  ملت ها  بین  مذاکرات  رهبری  و 
رضایت  به  رسیدن  جهت  دولت ها 
طرفین  نظر  مورد  سازش  و  متقابل 

است«
سطح  در  کشورهایی  شک  بدون 
با  بتوانند  که  موفقند  بین المللی 
نتیجه بخش  و  سازنده  مذاکرات 
نظامی،  سیاسی،  اقتصادی،  بعد  در 
به   ... و  رسانه ای  فرهنگی،  امنیتی، 
»منافع  آن  قلب  که  خود  اهداف 

ملی« است نائل شوند.
کشوری که بتواند با کمترین هزینه 
اقتصادی، جانی و حیثیتی به اهداف 
خود در سطح جهانی برسد، کشوری 
احترام خواهد  قابل  مقتدر، موفق و 
موفقیت  این  ابزار  اصولًا  که  بود 

»توانمندی در مذاکرات« است.
با  که  »گره ای  گفته اند  قدیم  از 
دندان  با  نباید  می شود  باز  انگشت 
کشورها  همه  معمولًا  کرد«  باز 

زمان های  و  مختلف  مراحل  در 
با »گره هایی« در روابط  گوناگون 
جهانی  مجامع  و  کشورها  سایر  با 
است  این  مهم  شد،  خواهند  مواجه 
که ببینیم با چه تبحر و مهارتی، این 

گره ها، گشوده می شود.
باز  برای  کشورها  برخی  گاهی 
مالی،  هزینه  گره ها،  این  کردن 
می کنند  بیشتری  آبرویی  و  جانی 
هزینه،  کمترین  با  دیگر  کشور  و 
موفق به گشایش این گره ها می شود 
مشروعیت  و  ممتاز  جایگاه  و 
سایر  بین  در  را  فوق العاده ای 
هنر  می آورد.  دست  به  کشورها، 
دیپلماسی، همین مواقع خود را نشان 

می دهد.
ژاپنی ها همانگونه که کل مدیریت 
»علم  براساس  را  خود  کشور 
اداره  شیوه  بهترین  به  مدیریت« 
دیپلماتیک  مدیریت  می کنند، 
مشهور آنان هم در سطح جهانی از 
احترام  قابل  و  موجه  چهره ای  آنها 

ساخته است.
جهان  آینده،  جهان  شک  بدون 
مهارت  مذاکرات  و  دیپلماسی 
و  زور  به  توسل  بدون  مدارانه 

خشونت خواهد بود.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

برنامه  به  اشاره  با  پزشکیان  مسعود 
می گوید:  دولتی  ارز  برای  رئیسی 
با  که  نداده  گزارشی  هیچ  دولت 
حذف این ارز یارانه ای، به چه طریق 
معتقد  او  را جبران خواهد کرد.  آن 
که  آنجاست  بزرگتر  مشکل  است 
نشود،  اجرا  درست  طرح  این  اگر 
هزینه ای که برای حاکمیت به وجود 
هزینه ای  از  سنگین تر  خیلی  می آید 
است که الان به وجود آمده و مردم 
عادت  مشکل  این  به  طریقی  به  هم 

کرده اند.
ارز  حذف   ، رویداد۲۴  گزارش  به   
وجود  به  را  نگرانی هایی  ترجیحی، 
آورده است و از هم اکنون و قبل از 
کالاهای  گرانی  از  خبر  آن،  اجرای 
ضروری  اقلام  خصوص  به  مختلف 
این  بر  نماینده ها  می رسد.  گوش  به 
قصد  دولت  که  حال  هستند  باور 
به  باید  دارد  را  یارانه ای  ارز  حذف 
مردم  که  دهد  انجام  را  کار  روشی 
نه تنها آسیبی از این موضوع نبینند، 
که  معتقدند  اقتصاددانان  برخی  اما 
ارز  کنونی  شرایط  در  نباید  اساساً 
را  اساسی  کالاهای  برای  دولتی 
نائب  پزشکیان  مسعود  کرد.  حذف 
گفت وگو  در  مجلس  پیشین  رئیس 
بررسی  را  مسئله  همین  رویداد۲۴  با 
کرده است. او می گوید: ارز یارانه ای 
ارزی  وقتی  زیرا  رانت  ایجاد  یعنی 
آن  قیمت  که  یارانه ای  صورت  به 
به گروهی  است،  چندبرابر  بازار  در 
چه مذهبی و غیرمذهبی بدهیم، یعنی 
و  رانت  سمت  به  را  کشور  داریم 

سوءاستفاده سوق می دهیم. 
عنوان  به  می گوید:  پزشکیان 
ارز  با  که  می شود  گفته  نمونه 
کشور  وارد  دامی  نهاده  ترجیحی، 
نیست  معلوم  که  حالی  در  می شود، 
ارز،  نوع  این  دریافت کنندگان 
چقدر این وسط به نفع خود استفاده 
می کنند؛ یعنی عدم شفافیت و نظارت، 
کار را به چالش کشاند و از این رو، 
مرتب شاهد محاکمه برخی افراد که 
دین  و  کردند  دریافت  ارزی  چنین 

خود را ادا نکردند، هستیم.

مجلس  بهداشت  کمیسیون  عضو 
ارز در  بودن  تصریح کرد: دونرخی 
باعث  گذشته  سال های  در  کشور 
است.  شده  هم  قاچاق  وسیع  بروز 
اینکه عده ای بنزین را از ایران به آن 
سوی مرزها می برند یا کالا یا دارویی 
که با ارز یارانه ای تأمین شده را در 
کشور خریداری می کنند و به دیگر 
کشورها می برند تا دلاری بفروشند، 
نمونه سیاست های غلط در ایران بوده 
است؛ یعنی ما، هم شاهد این هستیم 
که عده ای این ارز را گرفتند و معلوم 
پیش  در  را  رویکردی  چه  نیست 
گرفتند و هم قاچاق را بالا بردیم. در 
هر دو موضوع، این مردم هستند که 

مغلوب این فضا شدند.
اول  از  اینکه  به  اشاره  با  پزشکیان 
سیستم  در  شکل  این  به  ارز  نباید 
مدیریتی کشور اعمال می شد، اظهار 
و  افتاده  اتفاق  این  که  حال  کرد: 
دارد،  آن  حذف  به  تصمیم  دولت 
این  می شود  مطرح  که  مسئله ای 
است که این کار باید با هماهنگی، 
شود  اجرا  توانمند  افراد  و  آموزش 
ارز  حذف  تئوری  این  بتوانند  که 
اجرا  درست  عمل،  در  را  یارانه ای 
کنند، چراکه اگر درست اجرا نشود، 
هزینه ای که برای حاکمیت به وجود 
هزینه ای  از  سنگین تر  خیلی  می آید 
است که الان به وجود آمده و مردم 
عادت  مشکل  این  به  طریقی  به   هم 
مجلس  اصلاح طلب  کرده اند.نماینده 
یازدهم می گوید: این سؤال به وجود 
می آید که آیا دولت، نیروی اجرایی 
برای درست اجرا کردن این تئوری 
را دارد یا خیر؟ و آیا دولت به طور 
است؟  پرداخته  مسئله  این  به  کامل 
بنابراین  نیست،  اینطور  بنده  نظر  به 
خواهد  پیدا  مشکل  کار  این  اجرای 
این  نتیجه  در  مثال،  طور  به  کرد. 
این  از  الان  تا  که  مردمی  مشکل، 
استفاده  پزشکی  تجهیزات  و  داروها 
سیستم های  به  امیدشان  و  می کردند 
دولتی بود، مسئله دار خواهند شد و در 
مراکز درمانی خصوصی هم قیمت ها 
سرسام آور افزایش پیدا خواهد کرد. 

مسعود پزشکیان:

از هر دری کلامی

بیشتر مراجعات مربوط به کودکان است

نخست وزیر ژاپن:

رئیسنهادنمایندگیرهبریدردانشگاهها:

ابراز نگرانی از خروج ژن  نخبگی
نخست وزیر ژاپن:

سال جدید میلادی برای ژاپن، 
سال دیپلماسی خواهد بود

با اجرای طرح جدید توزیع بنزین؛

در حال حاضر  50 درصد خانوارها خودرو دارند، 15 درصد خانوارها هم از موتورسیکلت استفاده می کنند 
و 35 درصد خانوارهای کشور فاقد هرگونه وسیله حمل و نقل هستند

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

تلاش کنیم ضربه ای که به زندگی مردم وارد می شود، ملایم تر شود

سمت راست  بخوانیدتحلیل این خبر را در ستون  

مرگ خودخواسته در اتریش 
قانونی شد


